聯合動態

United News

招聘講座

Career Development Series-Recruitment Seminar 15/5/2009



院長馮國培教授(中)致送紀念 品予兩位嘉賓講者麥永光校友 (左三)及陳肇賢先生(右三)。 Professor Fung Kwok-pui, College Head (centre), presented souvenirs to guest speakers, Mr Tony Mak (college alumnus; third from left) and Mr Elex Chan (third from right).



各嘉賓及出席同學合照。

Guests posed a group photo with students attending the seminar.

聯合書院岑才生學長計劃年終經驗分享會

UC Shum Choi Sang Mentorship Programme Year-end Sharing Session 16/5/2009



計劃統籌委員會召集人王香生教授及 殷巧兒校董主持年終經驗分享會。

Professor Stephen H S Wong and Ms Lina Yan, Convenors of the Mentorship Programme Organising Committee, conducted the Sharing Session.





五十多位學長學員出席聚 會,並踴躍分享感受。

Over 50 mentors and mentees participated the Session and shared their precious experiences in this gathering.

書院新生輔導營籌委會茶聚

Tea Gathering for the College Orientation Camp Organising Committee

院長馮國培教授假文怡閣接待本年度書院新生輔導營籌委會成員,席間馮院長及書院輔 導長王香生教授分別感謝籌委的熱誠和表達書院對新生輔導營的期望。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, hosted a tea gathering for the College Orientation Camp Organising Committee members at the Staff Common Room. Professor Fung and Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, expressed their expectation and gratitude to the students for organising a meaningful orientation camp for the freshmen in 2009.

22/5/2009



北京大學元培學院訪問聯合書院

Yuanpei College Visited United College

29/5/2009



北京大學元培學院副院長蘇彥捷教授率領代 表團於2009年5月29日訪問聯合書院,由本 院通識教育副主任余濟美教授、院務主任李 雷寶玲女士及助理院務主任李珮珊女士 接待。

A delegation of Yuanpei College, Peking University, led by Professor Su Yanjie, visited United College on 29 May 2009. Professor Jimmy C M Yu, Associate Dean of General Education; Mrs Christina Li, College Secretary; and Ms Sandy PS Lee, Assistant College Secretary, received the guests.



余濟美教授致送紀念品予 蘇彥捷教授。

Professor Jimmy C M Yu presented souvenir to Professor Su Yanjie.